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PvdA – een betaalbare en rechtvaardige warmtetransitie

De gemeenteraad van Zwolle in vergadering bijeen op 14 december 2020;

Constaterende dat
 Een belangrijk uitgangspunt vanuit de transitievisie warmte is dat de warmtetransitie alleen 

slaagt als deze voor iedereen haalbaar en betaalbaar is.
 Een vertrekpunt voor de oplossingen op wijkniveau is dat iedere gebouweigenaar aan kan 

sluiten op het wijkenergiesysteem op basis van gelijke voorwaarden en tarieven.
 Het college aangeeft dat dit van belang is om te voorkomen dat er energiesystemen worden 

ontwikkeld voor de meest haalbare delen binnen en wijk en de rest van de gebouwen in de 
wijk daar niet onder dezelfde voorwaarden gebruik van kunnen maken.  

 Het college aangeeft dat gekeken kan worden of het wenselijk en mogelijk is om dit soort 
voorwaarden op stadsniveau vast te leggen. 

Overwegende dat
 De warmtetransitie betaalbaar en rechtvaardig moet zijn.
 Er geen grote verschillen mogen bestaan tussen de prijzen die Zwollenaren in verschillende 

wijken betalen voor hun warmte.

Verzoekt het college
 Te onderzoeken of het mogelijk is gelijke voorwaarden en tarieven op stadsniveau vast te 

leggen, wat hier de voor- en nadelen van zijn en hierover terug te rapporteren aan de raad 
medio 2021. 

En gaat over tot de orde van de dag.

Mart oude Egbrink
PvdA Zwolle


